
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ.16/97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 508/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Αναβολή λήψης απόφασης επί του 4ου θέματος  
«Αίτηση Ευστρατίου Χατζηπάντου και Γεωργίου 
Αθανασιάδη για μετατόπιση του περιπτέρου 
Πολυξένης Γκουγκουλιάνα (Πιερίων 60)» 

 
       Σήμερα  29 Σεπτεμβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 25-9-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  15  μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                           Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Κόλβατζης            -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου  
3. Μ. Ποτουρίδης Θ. Τέτος  
4. Κ. Βαφείδης Π. Καρασαββίδου   
5. Α. Δελαβερίδης Α. Μαρκούλης  
6. Ε. Λελεκάκης Χ. Παπαγεωργίου  
7. Κ. Πουλασουχίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Απόντες Πάρεδροι 
8. Κ. Γκαβαϊσές B. Tσίλης Γ.Μπαλτζής 

      9. Α. Καραντουμάνης Γ. Χιονίδης Λ.Χατζηγεωργίου 
    10. Λ. Τάκης Π. Αγαθαγγελίδης Θ.Δεμερτζής 
    11. Ε. Παναγιωτίδης    

12. Ο. Σιδηρόπουλος  
13. Ε. Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Δ. Ζαμάνης 497/97 απόφ. αποχώρησε ο  κ.Ο. Σιδηρόπουλος. 
15. Μ. Αδαλόγλου Κατά   τη   συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 504/97 απόφ. 

αποχώρησε ο κ. Μ.Αδαλόγλου. 
   Κατά τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.    507/97 απόφ. 
   αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 
   Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 509/97 απόφ. 

αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο  θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του  συμβουλίου το από 23-9-97 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου Πουλασουχίδη που έχει ως εξής: 
 Με την από 11-9-95  αίτησή τους οι κ.κ. Χατζηπάντου Ευστράτιος και 
Αθανασιάδης Γεώργιος ζητούν τη μετατόπιση του περιπτέρου της Γκουγκουλιάνα 
Πολυξένης το οποίο βρίσκεται μπροστά από το Νο 60 της οδού Πιερίων γιατί λόγω 
της θέσης του εμποδίζει την είσοδο και έξοδο των αυτοκινήτων στο πάρκινγκ που 
βρίσκεται στο πίσω μέρος της ανωτέρω οικοδομής. 
 Το ΣΣ της  3ης Συνοικίας σε εφαρμογή της υπ’ αρ. 488/91 απόφ. ΔΣ «περί 
μεταβιβάσεως αρμοδιοτήτων στα ΣΣ» εισηγήθηκε τη μή μετατόπιση του περιπτέρου 
με το αιτιολογικό ότι δεν παρεμποδίζει τη χρήση του ανωτέρω πάρκινγκ. 
 Το ΔΣ με την υπ’ αρ. 656/95 απόφασή του ανέβαλε τη  συζήτηση του 
θέματος «Αίτηση  των Ευστ. Χατζηπάντου & Γ. Αθανασιάδη για μετατόπιση του 
περιπτέρου της Πολυξένης Γκουγκουλιάνα», προκειμένου να επανεξεταστεί από το 
ΣΣ. 
 Με την υπ’ αριθ. 22/97 απόφασή του το ΣΣ της 3ης Συνοικίας αποφάσισε τη 
μη μεταφορά του παραπάνω περιπτέρου από τη σημερινή του θέση. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Ν.1043/80 «Η μετατόπιση 
περιπτέρου γίνεται είτε για λόγους ασφαλείας, κυκλοφορίας, εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος διά εκτελέσεως Δημοσίων, Δημοτικών Κοιν/κών ή Οργανισμών 
κοινής ωφέλειας έργων, είτε κατόπιν αιτήσεως του δικαιούχου αυτού δι’ 
ητιολογημένης αποφάσεως των κατά το άρθρο 18 αρμοδίων οργάνων. Η τοιαύτη 
μετατόπιση γίνεται εγγύς της παλαιάς θέσεως   λαμβανομένης υπόψιν και της 
αποδοτικότητας της νέας τοιαύτης, ως και των γειτνιαζόντων περιπτέρων. 
 Εις περίπτωσιν αυταπαγγέλτου μετατοπίσεως τούτου, η σχετική δαπάνη ως 
και η αποκατάστασις της λειτουργίας του περιπτέρου βαρύνει τον  υπέρ ού η 
μετόπισις». 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Εχουμε δύο αποφάσεις του ΣΣ οι οποίες είναι αρνητικές. Την 
πρώτη φορά το αναπέμψαμε στο ΣΣ και επανέρχεται με την δεύτερη απόφασή τους. 
 Οι αιτούντες μήπως έχουν να πουν κάτι; 
 Αθανασιάδης Γ., αιτών :Με προηγούμενη απόφασή του το ΔΣ (αρ. πρ. 23/95) 
ανέβαλλε το θέμα με την αιτιολογία το ΣΣ και η επιτροπή τεχνικών θεμάτων να 
εξετάσουν το θέμα διότι υπάρχει λόγος ατυχήματος εξ’ αιτίας της θέσης του 
περιπτέρου. Στις 18-9-97 το ΣΣ αποφασίζει τη μη μετατόπιση του εν λόγω 
περιπτέρου χωρίς να είμαστε εμείς και η επιτροπή τεχνικών παρών στην αυτοψία. Το 
περίπτερο εμποδίζει την ορατότητά μας κατά την έξοδό  μας από το ιδιωτικό  
πάρκινγκ. Από το καλοκαίρι λειτουργεί δίπλα ο καινούργιος  Οργανισμός Πρόνοιας.  
Επίσης η κίνηση στην οδό Πιερίων είναι αυξημένη. Ετσι ο κίνδυνος να προκληθεί 
ατύχημα είναι αυξημένος. Το γεγονός ότι δεν έχει γίνει ατύχημα μέχρι σήμερα είναι 
ότι η Πιερίων είναι κλειστή λόγω έργων. Προτείνουμε την επιτόπου έρευνα του 
θέματος και από την επιτροπή τεχνικών. Η οδός Πιερίων είναι μεγάλος δρόμος και 
υπάρχουν αρκετά σημεία στα οποία μπορεί να μεταφερθεί το περίπτερο και να μην 
εμποδίζει κανέναν. 
 Γκουγκουλιάνα, ιδιοκτήτρια του περιπτέρου :Εχω το περίπτερο εκεί 32 
χρόνια. Θέλω να ζήσω. Δεν είναι όπως τα είπε. Να ρθείτε να δείτε. Συνέχεια μ’ 
ενοχλούν. Δεν μπορώ άλλο έχουν πάθει τα νεύρα μου. 
 Παναγιωτίδης :Θυμάμαι ότι είχα ζητήσει την αναβολή του θέματος και 
ζήτησα να πάει κι ένας τροχονόμος εκεί για να βγάλουν ένα πόρισμα. Βάσει αυτού 



του πορίσματος θ’ αποφάσιζε το ΔΣ. Αυτό το πόρισμα δεν έχει έρθει. Ερχεται μία 
αίτηση και μία απόφαση ΣΣ. 
 Ασλάνογλου :Αυτό το ψήφισε το ΔΣ;  Δεν βλέπω να υπάρχει η απόφαση της 
αναβολής στο φάκελλο. 
 Παναγιωτίδης : Ναι.Θέλω να εντοπίσω το θέμα στην πρόταση που ψηφίστηκε 
τότε. Μόνον έτσι θα λυθεί το θέμα. Δεν θ’ αντιδικούμε εμείς εδώ. 
 
 Βαφείδης :Κάνω διαδικαστική πρόταση, ν΄αναβληθεί το θέμα. 
 Πουλασουχίδης :Απ’ ότι είδα στην απόφαση του ΔΣ  ο κ. Γκαβαϊσές είχε πει 
να το δούμε όταν θ’ αποφασίσουμε για τα πεζοδρόμια της οδού Πιερίων. Συμφωνώ 
να το αναβάλλουμε. 
 Πρόεδρος :Επειδή υπάρχει ένα πρόβλημα που αφορά το προεδρείο, διότι έχω 
εισαγάγει το θέμα χωρίς να έχω δει τι είχαμε  αποφασίσει για την αναβολή του, 
προτείνω την αναβολή του θέματος και να επανέλθει με αυτά που είχαμε πει και με 
την ευκαιρία της διαμόρφωσης των πεζοδρομίων της Πιερίων. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 23-9-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2.-Την από 11-9-95 αίτηση του Γεωργίου Αθανασιάδη και Ευστρατίου Χατζηπάντου 
με την οποία ζητούν την απομάκρυνση του περιπτέρου ιδιοκτησίας Πολυξένης 
Γκουγκουλιάνα διότι βρίσκεται έμπροσθεν της οικοδομής τους και προκαλεί 
προβλήματα. 
3.-Την αριθ. 22/97 απόφαση του ΣΣ της 3ης Συνοικίας. 
4.-Την πρόταση του προέδρου. 
5.-Την ανάγκη αναβολής του θέματος για να επανεξεταστεί από το ΣΣ της 3ης 
Συνοικίας και την επιτροπή τεχνικών σε σχέση και με τη διαμόρφωση των 
πεζοδρομίων λόγω των έργων που θα εκτελεσθούν στην οδό Πιερίων. 
6.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΠΔ  410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 4ου θέματος «Αίτηση Ευστρατίου 
Χατζηπάντου και Γεωργίου Αθανασιάδη για μετατόπιση του περιπτέρου Πολυξένης 
Γκουγκουλιάνα (Πιερίων 60)» προκειμένου να επανεξεταστεί αυτό από το ΣΣ της 
3ης Συνοικίας και την επιτροπή τεχνικών του ΔΣ. 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 508/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Ε. Σοφιανίδης 

 Α. Δελαβερίδης Δ. Ζαμάνης 
 Ε. Λελεκάκης Μ. Αδαλόγλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Πουλασουχίδης   
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Καραντουμάνης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  7-10-1997 

      Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
 
 


